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In de nacht van 8 op 9 maart brak brand uit bij recyclingbedrijf Auto Verschrotingsindustrie (AVI) met 

veel rook en stank overlast voor de omgeving. Scholen moesten dicht, ontruiming van cellencomplex 

politiebureau aan de Vogelstraat, Coronateststraat in de Brabanthallen moest sluiten. De rook was in 

verre omtrek te zien en te ruiken. Groot materieel is ingeschakeld om te blussen en het nablussen 

gaat nog even duren met veel wateroverlast in directe omgeving. Rioolgemalen zijn stilgezet. Het 

bluswater stroom zowel in het riool als in het afgescheiden hemelwaterafvoer, de straat op. Dit kan 

het zuiveringsproces verstoren. Ook zijn maatregelen getroffen om vervuiling van de Dieze te 

voorkomen. 

 

Al met al een hoop gevolgen voor de omgeving bij deze brand. Dit roept vragen op of het bedrijf 

goed zorgt voor de veiligheid naar de omgeving en de gezondheidsrisico’s voor de omgeving in acht 
neemt 

 

De fractie van de PvdA heeft daarom de volgende vragen: 

1. Wat betekent deze brand voor de omwonenden? Is het nu en straks veilig om te wonen in de 

buurt van dit bedrijf? 

2. Wanneer is dit bedrijf voor het laatst gecontroleerd door de omgevingsdienst en de 

brandweer op veiligheid en gezondheidsaspecten. Zo ja, wat waren de conclusies van deze 

controle en wat waren de gevolgen hiervan voor het bedrijf. Bijvoorbeeld opslag van 

gevaarlijke stoffen.  

 

In artikelen van NOS en Omroep Brabant staat dat in april 2020 de dreiging was van een dwangsom 

vanwege broeibranden. In 2019 waren diverse brandjes hierdoor. Bedrijf kreeg meerdere 

waarschuwingen 

3. Kunt u aangeven of het klopt dat er een dreiging is van een dwangsom en waarschuwingen? 

Zo ja wat was de reden? En wat heeft het bedrijf met deze dreiging gedaan? Welke 

maatregelen zijn door het bedrijf tegen de broeibranden getroffen?  

 

Uit eerste metingen van het waterschap blijkt dat vervuiling meevalt. 

4. Wordt er op enig moment alsnog gemeten om te bepalen of de vervuiling meevalt? Zo ja 

kunt u aangeven binnen welk tijdsbestek. 

5. Kan de minimale vervuiling gevolgen hebben voor flora en fauna in natuurgebieden rondom 

de Dieze? Zo ja Welke maatregelen worden getroffen om de natuur te beschermen? En 

indien nee, waarom niet. Graag een toelichting 

 

De komende tijd zal er nog stankoverlast zijn geeft de berichtgeving aan. 

6. Hoe zorgt u dat het bedrijf samen met de brandweer deze stankoverlast tot een minimum 

wordt beperkt voor de omwonenden. Welke maatregelen legt u het bedrijf hiertoe op? 



 

Het bedrijf verwerkt schroot zoals koelkasten en fietsen. In koelkasten zitten gevaarlijke stoffen.  

7. Kunt u aangeven welke (gevaarlijke) stoffen bij deze brand zijn vrijgekomen in water, in de 

lucht en in de grond? Bijvoorbeeld gevaarlijke stoffen uit de genoemde koelkasten. Zo ja Wat 

betekent dit voor de fysieke leef- en woonomgeving? En welke maatregelen gaat u hiertegen 

nemen. 

Tot slot is het blussen een enorm karwei geweest met inzet van veel blusmaterieel van onder meer 

defensie met blushelikopter.  

8. Wordt onderzocht of de kosten van de grootschalige inzet van brandweer en andere partijen, 

van de vervuiling van riool en de impact op waterzuiveringsinstallaties en dergelijke, op het 

bedrijf verhaald kunnen worden? Welke mogelijkheden ziet GS hiervoor? 

 

 

Gezien de impact van de brand hopen wij op een spoedig antwoord. 

 

Edith van Dijk, PvdA 

 

 


